
Wlocfawek, dnia 30.03.2021r.

Arkadiusz Piasecki

Radny Rady Miasta

dr Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wloctawek

Interpelacja

Budowa chodnika dla pieszych ipofqczenie do istniejEcego ciqgu pieszego przy ulicy Zigbiej
ltt't't'

W nawiqzaniu do wniosku Mieszkaric6w, zwracam siq z pro5bq o wybudowanie kr6tkiego

pdci.nka chodnika dla pieszych i polqczenie do istniejqcego ciagu pieszego przy ulicy Ziqbiej od ulicy

Zgodnej. Chodnik nie musi w tym miejscu byi szeroki poniewa2 w tym niezagospodarowanym pasie

roinie drzewo. W miejscu gdzie ro3nie drzewo mo2e byi pas zieleni.

JednoczeSnie Mieszkaicy, proszq o usuniqcie pozostaloici po 6ciqtym drzewie (wystajqcy korzed) na

poczqtku ulicy Ziqbiej od strony ulicy Zgodne;.

Dodatkowo Mieszkaricy zgttaszajqprzesuniqcie znaku drogowego B-31 pierszedstwo dla

nadje2d2ajqcych z przeciwka bli2ej ulicy Zgodnej poniewa2 utrudnia wyjazd wiqkszych pojazd6w z

osiedla dom6w przy ulicy Ziqbiej. Dd interpelacji zalqczam zdjqcia.

Uprzejmie proszq Pana Prezydenta o pozytywne rozpatrzenie powy2szej pro5by.

Z powaianiem
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